
Zápis z on-line jednání předsednictva ze dne 14. 3. 2022

Přítomni: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Lenka Dušková, Ondřej Bláha (za RPK)

Schůze začala jednáním o změnách v řádu PK. Přítomní se dohodli na schválení posledních změn 
provedených Radou PK. Ondřej Bláha navrhl poslat dokument ke gramatické korektuře. Návrh byl 
odsouhlasen.  Upravený  řád  bude  po  skončení  schůze  opět  zaslán  všem  členům  předsednictva 
a Rady PK.

Dále Ondřej Bláha přednesl dotaz ohledně možnosti odebírání inseminačních dávek plemenných 
hřebců a jejich uskladnění pro potřeby svazu. Je nutné zjistit  podmínky v Hradištku, Ondřej se 
nabídl,  že  aktuální  informace  zjistí.  Je  také  nutné  změnit  pověřenou  osobu  pro  nakládání 
s ins. dávkami svazu, neboť to je stále ještě paní Irena vV.

Další bod projednání se týkal změn ve stanovách svazu. Přítomní nenašli skutečně sporná místa ve 
stanovách a shodli se na názoru, že stanovy není potřeba měnit. Místo změny stanov bylo navrženo 
vytvoření  doplňujících  dokumentů.  Tyto  dokumenty  by  měly  být  poslány  členům 14  dní  před 
konáním ČS, tedy nejpozději 25.3.

Posledním bodem jednání byla blížící se ČS. Jana Prouzová vznesla návrh na zapracování možnosti 
korespondenční  volby,  návrh  byl  nakonec  zamítnut  z  důvodu  snadného  zneužití,  technické 
náročnosti a konfliktu s GDPR. Na program je nutné zařadit volbu Kontrolní komise, konkrétní 
návrhy přijaty nebyly.

Zapsala Lenka Dušková


